
 

 

 

 
 

Advies van de Adviescommissie Ruimte 
 

 
Datum 
commissievergadering 

11 januari 2018 

Onderwerp Ontwikkeling crematorium Oss 

Volgnummer 2017-105 

Advies commissie Bespreken 

Standpunten fracties CDA: de fractie bespreekt het onderwerp nog in de fractie en 
geeft aan dat de argumenten van Muller daarbij zwaar zullen 
wegen. 

BeterOss: de fractie zet vraagtekens bij de financiering door 
de gemeente en de terugbetaling daarvan. De fractie 
concludeert dat blijkbaar niet kan worden voldaan aan de 

criteria die in 2013 door de raad zijn vastgesteld. Een 
samenwerking tussen Van Lith en Yarden ziet de fractie als 
ideaal. Er wordt een motie aangekondigd. 
SP: de fractie verwijt de wethouder zijn minimale ruimtelijk 

planologische besef. Hissehaag biedt kansen. Er wordt een 
motie aangekondigd. 
D66: de fractie is er voorstander van om de locatie te 
heroverwegen. 
VVD: adviseert positief over het voorliggende voorstel. 
GroenLinks: de fractie verheugt zich op een goede 
ontwikkeling aan de Docfalaan met een mooie oplossing 

voor de scouting. 
VDG: de fractie adviseert positief over het voorliggende 
voorstel waarbij een Osse ondernemer gaat ontwikkelen. 
PvdA: adviseert positief over het voorstel. De fractie zou het 
onfatsoenlijk vinden wanneer nu voor een andere locatie 
gekozen wordt. 

Datum raadsvergadering 25 januari 2018 

 

 


